
Referat af bestyrelsesmøde i Svanen 

d.18-1-23 
Deltagere: Ditte, Michael, Lea, Charlotte, Kirsten 

Afbud:  

Mødeleder: Kirsten 

Referat: Charlotte   

 

1. Nyt fra medlemmerne: intet at meddele 

  

2. Status på byggeprocessen. 
Gennemgang af den hurtige flytning.  

 

Udearealerne og skure til dyr mm. vil først kunne gøres klar til foråret.  

Klubben betaler selv for lille indhegning til dyrene, da dyrene fremover vil være et 

pædagogisk tilvalg.  

Indvielse først til april.  

Den gamle klub bliver stående indtil videre, men overgår pr 1-2 23 til Bo vest. 

 

Indretning af resten af klubben. 

Ekstrabevilling ikke brugt endnu. Vi skal lige finde ud af tingene. Hvad skal der være 

her, pædagogisk linje.  

 

 

 

3. Status på klubområdet 

 
Klubsagen bliver fremlagt i dag for BSU, og kommer i høring frem til 1. marts 

Forvaltningen har undersøgt forslag om at ligge under ungdomsskolen, og siger der er 

flere udfordringer ved at gøre det.  

Bestyrelsen mødes og laver hørings svar inden 1-3 3023  

 

 

4. Aktuelle punkter v klubben 
 

Kontingentstigning kan først sættes i kraft til april for FK 

De unge( UK ) skal betale kontingent for at gå i ungdomsklub. De må komme i alle 

klubber.  

Åbningstidsnedsættelse i FK og UK. 

 

 



5. Klubbens dagligdag/pædagogiske diskussioner  
 

6. Lederens orienterings punkt:  

 

Budget/ forbrug: intet at meddele 

 

7. Indkomne forslag (skal være institutionen senest i hænde 14 dage før mødet): 

 

8. Punkter til næste møde: intet at meddele 

 

9. Personale situationen (kun for voksne). intet at meddele 
 

10. EVT: Ditte ringet op før jul af direktøren for børn og velfærd, for at 

undskylde for vi måtte lukke ned pga. den manglende  brandalarm. Personalet fik stor 

ros, for at løse opgaven med ude klub mm.  

Ny mødedato: Onsdag 15. -2. kl. 17.- 18.30 

 


